
Del Vescovo: Zabieg Defrela był wcześniej planowany

News - ASRoma.pl

Gregoire Defrel napotkał na kolejne problemy zdrowotne. Gracz jest

zastopowany po skręceniu stawu skokowego i korzystając z okazji, że nie

gra, przeszedł zabieg czyszczenia kolana, z którym miał problemy

dokładnie rundę temu, gdy uderzył kolanem w słupek w spotkaniu z

Genoą. Na temat medialnych spekulacji wypowiedział się klubowy lekarz,

Riccardo Del Vescovo, w wywiadzie dla Roma Radio.

Wyjaśnisz jak potoczyły się sprawy z Defrelem?

- W ostatnią środę przeszedł zabieg chirurgiczny artroskopii kolana, ale zaprzeczam

kategorycznie, że operacja mogła mieć coś wspólnego z naprawą więzadeł. Zabieg

był już zaplanowany na okres po zakończeniu sezonu, gdyż w trakcie całego roku

cierpiał na lekki ból kolana, który czasami ograniczał go podczas występów i

zaplanowaliśmy tą operację czyszczenia lewego kolana po zakończeniu sezonu. Od

momentu, gdy od ponad tygodnia cierpi z powodu skręcenia kostki, które wymaga

mniej więcej takiego samego czasu rehabilitacji jak czyszczenie artroskopijne,

zdecydowaliśmy się przyspieszyć czas zabiegu w ten sposób, aby rozwiązać dwa

problemy w tym samym czasie. Sprawa była bardzo prosta: gdyby był do dyspozycji

trenera, zaczekalibyśmy do 22 maja, po tym urazie kostki dlaczego nie

przyspieszyć?

Nie wróci przed końcem sezonu?

- Zbyt wcześnie na takie rozważania i zaprzeczam kategorycznie, że na pewno nie

wróci przed zakończeniem sezonu.
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